
Subject: На вниманието на доц. д-р Т. Чобанов, във връзка с изменение и допълнение на 
Наредба за прием в детските градини 

 

Уважаеми Доц. Чобанов, 

Изказвам своето мнение по повод предвижданите промени в Наредбата за прием на деца в 

детските градини: 

Подкрепям проекта с предложената уседналост, като може да се потърси конпромис за 
собствениците на имоти-да им се искат по-малко години уседналост, например 3 вместо 4 , 

защото при тях очевидно става въпрос наистина за преместване. 

"ЗА" съм да се търсят всички възможни резерви за увеличаване на свободните места в 

градините. Липсата на места е сериозен проблем, който не може да чака строежа на нови 

градини. 

С уважение - Анатоли Стоянов 

 


